

# MARIA MICHAILOV



Maria Michailov begann schon als Kind in der Ballettschule Fettich zu tanzen. Während ihres Studiums gewann sie mehrere Tanzwettbewerbe, wie z.B. Deutscher Ballettwettbewerb, Dance World Cup, A.S.D.U., Baletni Mladi etc. Außerdem gewann sie 2019 den Siegerin Kunstförderpreis Augsburg im Bereich Ballett.

Ab 2021 wurde sie Ballett-, Zeitgenössischer Tanz- und Jazzlehrerin an der Ballettschule Fettich und arbeitet seitdem an verschiedenen Tanzschulen in der Schweiz.

Und sie setzt ihre professionelle Tanzausbildung an der HF für Zeitgenössischen & Urbanen Bühnentanz in Zürich fort und bereichert ihr Tanzvokabular mit Stilen wie Contemporary, Ballett, Breaking, Popping etc.

Maria Michailov beendete 2019 ihre Ausbildung an der Fachoberschule Friedberg. Im 2021 schloss sie ihr Studium des Internationalen Managements an der Hochschule Augsburg ab.

---

Maria Michailov began dancing as a child at the Fettich Ballet School. During her studies, she won several dance competitions, such as the German Ballet Competitions, Dance World Cup, A.S.D.U., Baletni Mladi etc. In 2019, she also won the Augsburg Art Promotion Prize in the field of ballet.

In 2021, she became a ballet, contemporary dance and jazz teacher at the Fettich Ballet School and has since worked at various dance schools in Switzerland.

She continues her professional dance training at the HF for Contemporary & Urban Stage Dance in Zurich, enriching her dance vocabulary with styles such as contemporary, ballet, breaking, popping etc.

Maria Michailov completed her training at the Fachoberschule Friedberg in 2019. In 2021, she completed her studies in International Management at Hochschule Augsburg University.